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Opplysningen til slutt i referansene angir fysisk plassering av dokumentet.
Eksempel: B12-3 = Arkivboks 12, omslag 3. Det er flere dokumenter i hvert omslag.

Sine nomine — uten navn.
Sine anno = uten ar.
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Helen Martin. I have discussed the possibility of producing a new edition of “Veri-
fiable programming” with Tony Hoare and we are both in agreement that we would
like to publish a new edition that includes your material on parallelism. Brev til:
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